
 

 

 

       

Αθήνα, 9 Απριλίου  2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

  

ΘΕΜΑ: «Διασφάλιση των δικαιωμάτων των ατόμων με αναπηρία στις 

αεροπορικές μετακινήσεις και διερεύνηση περιστατικού άρνησης 

επιβίβασης Παραολυμπιονίκη από αεροπορική εταιρεία.»  

 

Σύμφωνα με καταγγελία της Εθνικής Συνομοσπονδίας Ατόμων με Αναπηρία 

(Ε.Σ.Α.μεΑ.), η αεροπορική εταιρεία Sky Express αρνήθηκε την επιβίβαση σε 

Παραολυμπιονίκη με κινητική αναπηρία και χρήστρια αναπηρικού αμαξιδίου, 

παρά την προσκόμιση όλων των απαραίτητων και έγκυρων εγγράφων. Το 

περιστατικό συνέβη τον Απρίλιο του 2025, όταν η αθλήτρια είχε 

προγραμματίσει ταξίδι στην Κωνσταντινούπολη, με την κράτηση να έχει γίνει 

από τον Ιανουάριο του ίδιου έτους.  

Αλγεινή εντύπωση προκαλεί το γεγονός ότι η εν λόγω αεροπορική εταιρεία 

αρνήθηκε την επιβίβαση της αθλήτριας χωρίς σαφή αιτιολογία, παρά τα 

προσκομισθέντα πιστοποιητικά, που επιβεβαίωναν ότι οι μπαταρίες του 

αμαξιδίου πληρούν τις προδιαγραφές ασφαλείας (Κανονισμός Α67). 

Επισημαίνεται ότι η ως αθλήτρια έχει ταξιδέψει πολλές φορές στο παρελθόν 

με άλλες αεροπορικές εταιρείες χωρίς να αντιμετωπίσει ανάλογα προβλήματα 

ενώ η αεροπορική εταιρεία που είχε αναλάβει την επιστροφή της από την 

Κωνσταντινούπολη δεν παρουσίασε κανένα πρόβλημα με τα σχετικά 

πιστοποιητικά. 

Η στάση αυτή της εταιρείας - εκτός από την άσκηση έντονης ψυχολογικής 

πίεσης και την πρόκληση σημαντικής οικονομικής επιβάρυνσης στην αθλήτρια 

αφού, τελικά, ταξίδεψε με άλλη αεροπορική εταιρεία, πληρώνοντας όμως πιο 

ακριβό εισιτήριο -  συνιστά εμφανή διάκριση και παραβίαση του θεμελιώδους 

δικαιώματος της ελεύθερης μετακίνησης και της ισότιμης αντιμετώπισης των 

ατόμων με αναπηρία.  
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Το ως άνω περιστατικό αναδεικνύει την ανάγκη για αυστηρότερη τήρηση των 

κανονισμών προσβασιμότητας από τις αεροπορικές εταιρείες, ώστε να 

διασφαλίζεται ότι κανένα άτομο δεν θα βιώσει ξανά τέτοιο αποκλεισμό. 

Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

1. Είναι ενήμερος ο Υπουργός για το συγκεκριμένο περιστατικό και, 

εάν ναι, ποια η θέση του; 

2. Προτίθεται να διερευνήσει το εν λόγω συμβάν και να προβεί σε 

όλες τις απαραίτητες ενέργειες προκειμένου να διασφαλίσει την 

αυστηρή τήρηση των κανονισμών προσβασιμότητας από όλες τις 

αεροπορικές εταιρείες που δραστηριοποιούνται στην Ελλάδα 

ώστε να αποτραπούν παρόμοια περιστατικά στο μέλλον;  

3. Υπάρχουν σχεδιασμένες ενέργειες για την ενημέρωση και 

εκπαίδευση του προσωπικού των αεροπορικών εταιρειών 

σχετικά με τα δικαιώματα και τις ανάγκες των ατόμων με 

αναπηρία, προκειμένου να εξασφαλιστεί η ισότιμη και 

απρόσκοπτη μετακίνησή τους; 

4. Ποιο είναι το πλαίσιο κυρώσεων σε αεροπορικές εταιρείες που 

δεν συμμορφώνονται με τους κανονισμούς προσβασιμότητας και 

παραβιάζουν τα δικαιώματα των ατόμων με αναπηρία; 
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Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Καλαματιανός Διονύσιος - Χαράλαμπος 

 

Ακρίτα Έλενα 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

Κασιμάτη Νίνα 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 



 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 




